

FEE STRUCTURE FOR ACADEMIC YEAR 2023-2024

Grades	REGISTRATION FEES	BOOK FESS	UNIFORM FEES	SEAT RESERVATION	FIRST TERM	SECOND TERM	TUITION FEES	NOTES
PS	1,000	1,500	800	1,000	7,700	7,700	15,400	
KG1	1,000	1,500	800	1,000	8,800	8,800	17,600	
KG2	1,000	1,500	800	1,000	8,800	8,800	17,600	
G1	1,000	1,500	800	1,000	10,450	10,450	20,900	
G2	1,000	1,500	800	1,000	11,000	11,000	22,000	
G3	1,000	1,800	800	1,000	11,550	11,550	23,100	
G4	1,000	1,800	800	1,000	12,100	12,100	24,200	
G5	1,000	1,800	800	1,000	12,650	12,650	25,300	
G6	1,000	1,800	800	1,000	13,300	13,300	26,600	
G7	1,000	2,000	800	1,000	14,300	14,300	28,600	
G8	1,000	2,000	800	1,000	14,300	14,300	28,600	
G9	1,000	2,000	800	1,000	14,850	14,850	29,700	
G10	1,000	2,500	800	1,000	15,350	15,350	30,700	
G11	1,000	2,500	800	1,000	15,350	15,350	30,700	
G12	1,000	2,500	800	1,000	15,850	15,850	31,700	

- A **non-refundable** fee of **QAR 1000** is paid upon the registration of any new student in the school. In case the student transfers to another school and wishes to return back, the registration fee is to be paid again.
- **Seat registration fees** are paid before the end of the current academic year and are deducted from the tuition payment of the first term.
- Books (**mandatory fees**), uniform and transportation fees are not refunded after they have been received.
- Books and uniforms will not be handed out in case their fees have not been paid in advance during the specified time frame. The same applies to using school transportation services.
- Tuition fees are not refunded in case the student is withdrawn from the school during any of the terms.
- Term tuition fees are paid in full regardless of the joining date of the student.

❖ **PAYMENT OF SCHOOL BOOKS:** Due date for the payment of the school books is before **April 13, 2023**.

❖ **TRANSPORTATION:** The school provides transportation services to its students as per the below details:

	First Term	Second Term
Two ways	2,250	2,250
Due Date	September 3, 2023	January 14, 2024

❖ **TUITION FEES:**

First Term	Second Term
September 3, 2023	January 14, 2024

- In case of non-compliance with the aforementioned dates, the school reserves the right not to accept the re-registration of the student for the next academic year.
- School fees are the right of the school and remain the obligation of the student after registration whether attendance is full time or part time.
- Any fees discount will be cancelled when: Withdrawal during the Academic Year / the withdrawal of one of the siblings.
- In case of any intention or desire to withdraw any student, the school should be notified 2 months prior from the planned withdrawal date clarifying the reasons for the decision.

❖ **Student's Name:** **Grade :** **Registration No:**

❖ **Parent's Name:** **Signature:** **Date:**



Vision: Harvard American School Aspires to prepare A Generation with Academic Excellence Leadership Skills & Open to Culyure Diverasity While Maintaining National Identity.

P.O.Box : 9100, Doha - Qatar. Tel : 44443992, Mob : 50008366 , E-mail : mail@harvardqatar.com

الرسوم الدراسية للعام الأكاديمي 2023/2024

ملاحظات	الرسوم الدراسية السنوية	الفصل الدراسي الثاني	الفصل الدراسي الأول	رسوم حجز المقعد	رسوم الزي المدرسي	رسوم الكتب	رسوم التسجيل	المراحل
	15,400	7,700	7,700	1,000	800	1,500	1,000	ما قبل الروضة
	17,600	8,800	8,800	1,000	800	1,500	1,000	الروضة (KG1)
	17,600	8,800	8,800	1,000	800	1,500	1,000	التمهيدي (KG2)
	20,900	10,450	10,450	1,000	800	1,500	1,000	الأول
	22,000	11,000	11,000	1,000	800	1,500	1,000	الثاني
	23,100	11,550	11,550	1,000	800	1,800	1,000	الثالث
	24,200	12,100	12,100	1,000	800	1,800	1,000	الرابع
	25,300	12,650	12,650	1,000	800	1,800	1,000	الخامس
	26,600	13,300	13,300	1,000	800	1,800	1,000	السادس
	28,600	14,300	14,300	1,000	800	2,000	1,000	السابع
	28,600	14,300	14,300	1,000	800	2,000	1,000	الثامن
	29,700	14,850	14,850	1,000	800	2,000	1,000	التاسع
	30,700	15,350	15,350	1,000	800	2,500	1,000	العاشر
	30,700	15,350	15,350	1,000	800	2,500	1,000	الحادي عشر
	31,700	15,850	15,850	1,000	800	2,500	1,000	الثاني عشر

- عند التحاق أي طالب مستجد بالمدرسة يتم دفع رسوم تسجيل وقدرها (1,000) ريال قطري غير قابل للإسترداد، في حالة انتقال الطالب من المدرسة إلى مدرسة أخرى و رغب الطالب في العودة إلى المدرسة مجدداً فإنه يترتب عليه دفع رسوم التسجيل مرة أخرى.
- رسوم حجز المقعد تدفع قبل نهاية العام الحالي وتخضع من القسط الأول للعام القادم (وهي غير مستردة في حالة عدم استكمال التسجيل).
- رسوم الكتب المدرسية تعتبر الزامية و رسوم الزي المدرسي لا تسترد في حالة الاستلام.
- لن يتم إستلام الكتب المدرسية أو الزي المدرسي أو ركوب الحافلة في حالة عدم سداد الرسوم مسبقاً حسب الفترة المحددة.
- لا تسترد الرسوم الدراسية في حالة انسحاب الطالب من المدرسة خلال الفصل الدراسي.
- تدفع مصاريف الفصل الدراسي بالكامل بغض النظر عن تاريخ التحاق الطالب بالمدرسة.
- ❖ **تاريخ استحقاق رسوم الكتب المدرسية بحد أقصى تاريخ 13 أبريل 2023**
- ❖ **رسوم الحافلة المدرسية وتاريخ الاستحقاق:**
- توفر المدرسة حافلات للطلاب إلى المناطق المحيطة والقريبة من المدرسة فقط وحسب المقاعد المتوفرة.

الفصل الثاني	الفصل الأول	
2,250	2,250	ذهاباً و إياباً
14 يناير 2024	3 سبتمبر 2023	تاريخ الاستحقاق

❖ **تاريخ استحقاق الرسوم الدراسية لكل فصل دراسي :**

الفصل الثاني	الفصل الأول
2024/1/14	2023/9/3

- عند مخالفة شروط الدفع التي تم ذكرها سابقاً وفي المواعيد المقررة عليه ، فإن للمدرسة الحق في عدم قبول الطالب للعام الدراسي القادم.
- المصاريف الدراسية السنوية **حق من حقوق المدرسة كاملة** في حالة تسجيل الطالب ودوامه بشكل جزئي أو كامل خلال العام الدراسي ولا تسقط عن الطالب بأي شكل من الأشكال.
- سيتم الغاء أي خصومات تلقاها ولي الأمر في الحالات التالية: الانسحاب خلال العام الدراسي / انسحاب أي من الأخوة خلال العام الدراسي سيلفي خصم الأخوة.
- يجب إخطار المدرسة خطياً في حال الرغبة بانسحاب الطالب قبل **مدة شهرين** على الأقل موضحاً سبب الانسحاب.
- اسم الطالب: المرحلة التعليمية: رقم سجل الطالب:
- اسم ولي الأمر: توقيع ولي الأمر: التاريخ: